
Referat avlsrådsmøte 23. november 2023   

  
 

Sted: Teams   
Klokkeslett: 19.00  
Inviterte: Petter, Jan Terje, Anne-Grethe, Sofie, Iver, Jonny, Andrine 
Forfall: Jan Terje 
 

 
Sak 38/23  Referat fra møtet 18. oktober  
   Referatet le godkjent. 
 
Sak 39/23 Informasjon fra styret 
   Jonny informerte fra styret 

 

Sak 40/23 Årets hunder, alle kategorier 
Utstilling, apport, jakt vinter og høst er ferdig. Skog og lavland har en prøve igjen. 
Når resultatene er klare oversendes informasjonen til styret før det blir publisert. 
Anne-Grethe tar kontakt med de tre beste og ber om bilder og en kort tekst. 

 

Sak 41/23 Avlshunder med lavere HD indeks enn 95%, info til medlemmer og eiere 
 Alle eiere med avlshunder som har index som er lavere enn 95 er kontaktet 

med informasjon via mail. Det er lagt ut informasjon på hjemmesiden og 
aktuelle hunder er fjernet som avlshunder. 

 
Sak 42/23 Ny representant i avlsrådet, prosessen videre 

Sofie sammenfatter informasjon om en aktuell veterinærfaglig kandidat. AR 
ser behov for å styrke de veterinærfaglige ressursene. 

 
Sak 43/23 Dommerkabal utstillinger, 2024, 2025, 2026 

I hovedsak er dommere på plass. Innspill på aktuelle dommere der det enda 
ikke er på plass ble diskutert og de vil bli forespurt. Vi ser også på innspill ti 
dommere på fellesutstillingene vest og midt-Norge i 2025 og 2026. 
 

Sak 44/23 Informasjon til medlemmene om HD problematikk 
 Styret ønske at AR lager informasjon knyttet til HD-problematikken til 

medlemmene. Det vil bli jobbet med dette frem til januarmøtet. 
 
Sak 45/23 Agenda og forberedelser til januarmøtet 
 Vi vil blant annet se på følgende: 

HD 
Uønsket adferd 
Helseprosjektet 
Forskningsprosjektet 
Informere styret om dommerkabal, utstilling de neste årene 
Åresberetning 2023 

 
Sak 46/23 Eventuelt 
  Dispensasjonssøknad, kull uten kjent HD på utenlandsk bestemor. 
 
 



 


